

证券代码:688776 证券简称:国光电气 公告编号:2022-023
成都国光电气股份有限公司
关于2022年半年度募集资金存放与实际使用情况的专项报告

柏,投资的品种为安全性高、流动性好的金融产品,且该等金融产品不得用于质押,不用于以证券投资为目的的股权投资,使用期限自募集资金审议通过之日起12个月内有效,在上述额度及期限内,资金可随时使用,不须事先履行审批程序。

Table with 2 columns: 项目 (Item) and 金额(元) (Amount in Yuan). Rows include 募集资金总额, 减:前期募集资金使用金额, 募集资金专项存储账户余额, etc.

(一)募集资金管理情况
(二)募集资金使用情况的说明
(三)募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Table with 2 columns: 账户名称 (Account Name) and 余额(人民币元) (Balance in RMB Yuan). Lists various bank accounts and their balances.

Table with 2 columns: 募集资金使用项目 (Use of Funds Project) and 募集资金使用金额(万元) (Use of Funds Amount in 10,000 Yuan). Lists projects like 成都国光电气股份有限公司, etc.

中航(成都)无人机系统股份有限公司
关于使用部分暂时闲置募集资金进行现金管理暨关联交易的公告

中航(成都)无人机系统股份有限公司
关于使用部分暂时闲置募集资金进行现金管理的公告

Table with 2 columns: 名称 (Name) and 金额(人民币元) (Amount in RMB Yuan). Lists various financial items and amounts.

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 名称 (Name). Lists various financial items and amounts.

中航(成都)无人机系统股份有限公司
关于使用部分暂时闲置募集资金进行现金管理的公告

中航(成都)无人机系统股份有限公司
关于使用部分暂时闲置募集资金进行现金管理的公告

长沙银行股份有限公司
关于股东股份解除质押的公告

长沙银行股份有限公司
关于股东股份解除质押的公告

成都国光电气股份有限公司
第八届监事会第二次会议决议公告

成都国光电气股份有限公司
第八届监事会第二次会议决议公告

成都国光电气股份有限公司
2022年半年度报告摘要

Table with 2 columns: 姓名 (Name) and 职务 (Position). Lists board members and their roles.

中天金融集团股份有限公司
关于诉讼及仲裁的公告

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 被告 (Defendant). Lists legal cases and parties.

北京天豪科技股份有限公司
关于2022年半年度业绩说明会的公告

北京天豪科技股份有限公司
关于2022年半年度业绩说明会的公告

Table with 2 columns: 单位:元 币种:人民币 (Unit: Yuan, Currency: RMB). Financial data for 2022 H1.

Table with 2 columns: 姓名 (Name) and 持股数量 (Shareholding Quantity). Lists shareholders and their shareholdings.

Table with 2 columns: 姓名 (Name) and 持股数量 (Shareholding Quantity). Lists shareholders and their shareholdings.

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 被告 (Defendant). Lists legal cases and parties.

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 被告 (Defendant). Lists legal cases and parties.

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 被告 (Defendant). Lists legal cases and parties.

Table with 2 columns: 姓名 (Name) and 持股数量 (Shareholding Quantity). Lists shareholders and their shareholdings.

Table with 2 columns: 姓名 (Name) and 持股数量 (Shareholding Quantity). Lists shareholders and their shareholdings.